英语短文带翻译
在平平淡淡的日常中，大家都接触过作文吧，作文是人们把记忆中所存储的有关知识、经验和思想用书面形式表达出来的记叙方式。那么一般作文是怎么写的呢？以下是小编精心整理的英语短文带翻译，欢迎大家分享。
英语短文带翻译第1篇
Hello, my name is Amy. I am going to row aboat and climb mountains. I am going to swim and take pictures. I am going tosing and dance.
what about you?
暑假计划英语作文带翻译
你好，我的名字是艾米。我打算去划船和爬山。我打算去游泳和拍照片。我打算去唱歌和跳舞。
你呢？
英语短文带翻译第2篇
My favourite subjectMy name is XXX. I study in No.2 Middle school. My favourite subject is English. Because I think it is very easy and we can talik with foreigners by it.But I dont like Maths,it’s not easy at all.I am not good at it. I am good at Music,so I like it, too.Do you think so?
我叫XXX。我在第2中学读书。我最喜欢的科目是英语。因为我觉得它很容易，而且我们可以用它和外国人讲话。但是我不喜欢数学，它一点都不简单。我不擅长这方面。我的音乐很好，所以我也喜欢它。你也这样认为吗？
英语短文带翻译第3篇
I have a new classmate.She is Huang Jie.She is girl.She is twelve years old.She has long hair.She has big eyes and small nose.She is tall.My classmate likes reading book,playing computer games,listening to music,but sometimes she likes playing sports.
This is my classmate,What about you.
我有一个新同学。她是黄。她是女孩。她是十二岁。她有长头发。她有大眼睛和小鼻子。她是高的。我的同学喜欢阅读书,玩电脑游戏,听音乐,但有时她喜欢体育运动。
这是我的同桌，你呢？
英语短文带翻译第4篇
Last week, my father took me to the swimming pool, he told me that I should learn to swimming, so that I could protect myself when I meet the emergent situation.
I was so afraid of the water at the beginning, my father asked to be brave, I tried to go into the water many times, finally I made it.
It is a good try for me, I believe I can swim soon.
翻译：
上周，我的爸爸带我到游泳池，他告诉我应该要学会游泳，这样我在遇到紧急情况时能够保护自己。刚开始，我很害怕水，爸爸叫我要勇敢，我尝试着多次下水，最后我终于成功了。
这对于我来说是很好的尝试，我相信我很快就会游泳了。
英语短文带翻译第5篇
I have a good math teacher.He is Mr.Wu. How much I like him!
I think he is very smart and gifted.When I have some problem that I cant solve,he always helps me. I know that it is not easy for him to teach us such a difficult subject.So Id try to learn it well.
Thank you,Mr Wu!
我有一个很好的数学老师。他是吴总。我有多喜欢他!
我认为他很聪明,有天赋。当我有一些我不能解决的问题,他总是帮助我。我知道这是不容易让他教我们这样一门难学的课程。所以我想学好它。
谢谢你，吴老师！
英语短文带翻译第6篇
I have an English dog. Its name is Laike. Its two years old. Its grey. Its body is very long. Its mouth is white. Its two eyes are blue. It has two small ears. Its four legs are very long. Its tail is thin and long. It runs fast. It likes meat. I like to play with it. Its my good friend.
我有一只英国狗。它的名字叫莱克。它两岁了。它是灰色的。
它的身体很长。它的嘴巴是白色的。它的两只眼睛是蓝色的。它有两只小耳朵。它的四条腿很长。它的尾巴又细又长。它跑得很快。它喜欢吃肉。我喜欢和它玩儿。它是我的好朋友。
英语短文带翻译第7篇
Helen is my best friend. She is 12 years old. She is very beautiful. She has a long hair, big eyes and a small mouth. She can speak English very well. She likes painting and reading books. Her birthday is in August. Chocolate and ice-cream are her favorite food. She is lovely and smart. She is my best friend forever.
海伦是我最好的朋友。她12岁了。她非常漂亮。她有长长的头发，大大的眼睛，小小的嘴巴。她英语说得很好。她喜欢画画和看书。她的生日是在八月。她最喜欢的食物是巧克力和冰淇淋。她既可爱又聪明。她是我最好的朋友
英语短文带翻译第8篇
My Chinese teacher is Miss LI, she impresses me so much, the first day I see her, I like her, because she is so kind to us.
I am weak in Chinese, so I don’t like Chinese class, but Miss Li can make the class very active and funny, all the students focus their minds.
Now my Chinese improves, I owe it to Miss Li.
翻译：
我的中文老师是李老师，她给我留下很深的印象，第一天见到她，我就喜欢上她，因为她对我们都很好。我不擅长语文，因此我不喜欢语文课，但是李老师能让课堂很活跃和生动有趣，所有的学生都能集中精神。
如今我的语文也提高了，多亏了李老师的功劳。
英语短文带翻译第9篇
In North, when winter comes, the weather is very cold, the cloud covers the sunshine all the time, it is hard for people to see the sunshine.
So the sunshine becomes very rare in the winter, when it comes, I will feel very comfortable, my mood turns good even I am not happy.
I love sunshine, it just like the hope for me.
翻译：
在北方，当冬天到来的时候，天气变得很冷，云朵总是遮挡着阳光，人们很难看到阳光。
因此冬日里的阳光变得很稀有，当它出来的时候，我很感到很舒服，即使我不高兴，心情也会变好。我爱阳光，对于我来说就像是希望。
英语短文带翻译第10篇
What is success? I think different people will have different answers. Some people think that success is earning a great deal of money or working in the government. Or success is nothing but we look for all the time. In my opinion, success is quite simple. It means you can live the life you want and you can feel happiness very often. Sometime, money cannot bring you happiness or satisfaction, and you can’t have the feeling of success. Because money is just the tool to achieve your goal but never the goal. Therefore, looking for what you really want and then work hard for it. Then you are close to success.
什么是成功?我想这是一个仁者见仁智者见智的问题。有的人认为，赚很多的钱或者在政府部门任职就是成功，又或者成功并不是什么东西，但我们却对它孜孜以求。我认为，成功很简单，那就是你能过上你想要的生活，并能常常感觉到幸福。有的时候，金钱并不能带给你幸福感或满足感，那也就不能感觉到幸福了，因为金钱只是你实现目标的工具而不是终极目标。因此，知道自己想要的，然后为之努力，那你也就离成功不远了。
英语短文带翻译第11篇
I have many hobbies.In my spare time,I like listening to some pop music,especially the music played by some pop bands.It can make me relax and let me forget my unhappy moment. If I'm in good mood,I always read some history books,which I think is benefical to my study .Besides,surfing the Internet is another means of entertainment of mine.Through the Internet I can get some useful information and chat with my friends as well.The Internet has shortened our distance.
我的'爱好我有许多爱好。在我的业余时间，我喜欢听一些流行音乐，尤其是流行乐队演奏的音乐。它能够使我放松，让我忘记不快乐的时刻。假如我心情好，我总是看一些历史书，我觉得这是有利于我的学习。除此之外，上网是另一种娱乐的。根据网络我能获得一些有帮助的信息和聊天，我的朋友，以及。网络拉近了我们的距离。
英语短文带翻译第12篇
In the morning, it is very fine!
Then I climb the mountain with family, the air on the mountain is very fresh, the flowers plants and trees on the mountain all seem extremely beautiful.
In the afternoon, I go to friend's home to play, the friend entertains me warmly, show me a lot of books of his , has listened to his CD for me , then also ask me to eat a sumptuous dinner.
Coming back home in the evening, family and I sat and watched TV together, we are returning and eating the fruit while chatting, the whole family is happy and harmonious!
翻译：
早上，天气非常好！于是我和家人一起去登山，山上的空气非常清新，山上的花草树木都显得格外美丽。
下午，我去了朋友家玩，朋友热情地招待我，给我看了他的很多书，给我听了他的CD，然后还请我吃了一顿丰盛的晚餐。晚上回到家，我与家人坐在一起看电视，我们还一边聊天一边吃着水果，全家其乐融！
英语短文带翻译第13篇
in fact ,i would be a "house girl(boy)",l like playing computer at home all day to watch tv,
or lying in bed reading,I do not like talking with others,and l like eat fast food when i stayed along in my house .just because this ,i have no feriends,and sometime i felt lonely.
but now ,i changed a lot ,I have a lot of friends like others ,Sometimes we go outside to have a picnic,or we hold parties,what's more ,i attend a club that can help me how to communicate with people of different age,and ,i become a outgoing girl ,now ,l smile a lot and my mother fell very happy about my change.
实际上我是个宅女，我喜欢在家玩电脑游戏或者看电视或者躺在床上阅读。我不喜欢和别人交流，我喜欢吃快餐当我独自一个人在家的时候。因为这个，我没有朋友，并有的时候感到孤独。但是现在，我改变了许多，我像其他人一样有许多朋友。有时候我们去外面野餐，或者我们举行派对。再者，我参加了一个俱乐部，能帮助我和不同年龄的人交流。并且，我变成了一个外向的女孩。我非常爱笑，我的妈妈对我的改变非常开心。
英语短文带翻译第14篇
On Saturday and Sunday, my mother took me to practice dancing. Every time on the road, I could see beautiful grass and trees. The land is the cradle of the tree baby. The wind blows gently and the tree baby falls asleep. The tree is the cradle of the flower baby. The wind blows gently and the flower baby falls asleep. The sea is the cradle of the fish baby. The water flows gently and the fish baby falls asleep. I hope to see beautiful grass, trees and flowers every day.
星期六、星期天妈妈都带我去练舞蹈，每次在路上都能看到漂亮的小草和小树，土地是树宝宝的摇篮，风儿轻轻吹，树宝宝睡着了；小树是花宝宝的摇篮，风儿轻轻吹，花宝宝睡着了；大海是鱼宝宝的摇篮，水儿轻轻流，鱼宝宝睡着了。我希望每天都能看到美丽的小草、小树和小花
英语短文带翻译第15篇
I have a secret. I have saved some pocket money, because I want to buy a present for my mother. My mother is a housewife. She takes care of all the chores. Sometimes I will be very naughty and make her angry, but now as I grow up, I know I must be a good girl and help her to do some work. My money is nearly enough to buy a gift.
我有一个秘密，我存了一些零花钱，想买一份礼物给我的母亲。我妈妈是一个家庭主妇，她照料了所有的家务。有时我会很顽皮，惹她生气，不过现在我长大了，我知道我必须做一个好女孩，帮帮她。我的钱就快够买一份礼物了。
